
Referat af bestyrelsesmødet 12. september 2023 

Deltagere: Merete, Karen Margrethe, Karin, Poul Erik, Sille & Beplantnings-udvalget. 

 

1. Valg af dirigent 

Merete 

 

2. Referent 

Sille 

 

3. Beplantningsgruppen, Merete, Steffen og Alice fremlægger tilbud fra OK Nygaard som opfølgning 

på møde med gartner Trine 

Servicemedarbejderne i SAB har ikke meget mere tid til rådighed til at vedligeholde mere i 

Langebakke, end hvad de gør i forvejen. Forslag til om der fremover skal være ”havedage” hvor vi 

fælles i Langebakke hjælpes ad med at holde kommende planteområder pænt.  

Vi vil gerne have tilføjet store kirsebærlauerbær-buske i hele rundingen ved bordbænkesættene. De 

små der i forvejen står der, bliver gravet op og sættes langs skrænten og holdes lave. 

Vi godkender tilbuddet fra OK Nygaard med ovenstående ændringer. Vi snakker med Trine om hvad 

det kræver at holde.  

 

4. Referat af Formandsmødet den 11.09.23 

Der er planer om at 3 boligforeninger i fremtiden skal slåes sammen. SAB, BS-Sydfyn og Det Ærøske 

Boligselskab.  

 

5. Praktiske opgaver til Afdelingsmødet (Mad, kaffe, the mv. & Forslag til dirigent på mødet) 

Poul-Erik bestiller mad, kaffe, The og lidt sødt. 

Vi spørger Anne Jørgensen om hun vil være dirigent til afdelingsmødet. 

 

6. Forslag til Afdelingsmødet 

Gennemgået.  

 

7. Evt. 

Intet på Evt. 

 


